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Virtuelt

.

Tilstede: CW, KL, CSv, CSø, JG, ML, RM, SC, SK, SB , NK

Afbud: LS, AC, MB

1. Valg af dirigent: KL

2. Valg af referent: SC

3. Godkendelse af dagsorden: godkendes enstemigt af bestyrelsen

4. Nyt fra formanden (CW)

a. Har deltaget i møde i industriens hus vedr. fremtiden af medicinforbrug- og priser.

b. TB og CW har deltaget i vores svenske kollegaers SFAIs årsmøde for inspiration.

Meget sammenlignelige i øvrigt.

c. Har vedvarende dialog med LVS og Sundhedsstyrelsen omkring hvilke høringer mv.

der er relevante for DASAIM at deltage i.

5. Årsmøde 2024 – Status?

Medlem af årsmødekomitteen Line Stendell deltager under dette punkt.

a. DASAIMs 75. jubilæum 2024

i. Produktionsplanen gennemgås af SB, følgende opgaver udliciteres

1. Mødetid for Bestyrelsen er 0745 torsdag morgen til at varetage

småopgaver mv. Der er desuden seks SATS’ere der hjælper til.

2. Line Stendell gennemgår opgavelisten med Eva Valmod om et par

uger, og giver en opdatering om der er behov for mere hjælp fra

bestyrelsen.

3. Hvert udvalg har selv ansvar for at deres sessions kører til tiden mv.

ii. Vi nærmer os 500 betalende deltagere, hertil skal lægges små 100

udstillere/bestyrelsesmedlemmer/SATS’er/VIP. Der er 260 tilmeldte til

festen og forventes op mod 400. Derfor er dette års årsmøde væsentligt

større end tidligere år.

1. Festmiddagens bordfordeling bliver fordelt efter afdelingstilknytning

og fordeles ved Jannie Lysgaard.



iii. Vi mangler en dirigent til GF, der foreslåes tidl. formand for DASAIM

Joachim Hoffmann. CW skriver til ham.

iv. Ad sponsorer:

1. Til dette årsmøde er der fire eksklusive sponsorer, som bl.a. skal

annonceres med historier på vores hjemmeside, samt at de skal stå

særskilt på programmet. Desuden får de 30 minutters forelæsninger

torsdag eftermiddag. Derudover er der nuværende 17 yderligere

virksomheder der har købt en stand.

2. SB havde fremsendt en mail med oplæg til diskussion om i hvor høj

grad bestyrelsen ønskede udstillere og sponsorer fortsat fylder på

fremtidige årsmøder. Det får en række konsekvenser for, hvordan vi

bør håndtere sponsorer og udstillere i år. Hvis vi ønsker stor

økonomisk støtte fra industrien, er der en række tiltag, som vores

udstillingsadministrator ConEx anbefaler, men som vil trække meget

på bestyrelsen tid og rådighed. Der var generel enighed om at det

niveau vi havde nået i år hvor⅓ af udgifterne dækkes der fra var

ønskeligt, men der var også enkelte der var betænkelige ved som

bestyrelsesmedlemmer at skulle række ud til udstillere under

mødet. I forlængelse af anbefalinger fra ConEx forsøger vi os med

Innovation Walks, hvor vi mangler en til at facilitere om torsdagen.

RM ville række ud til Christian Meyhoff.

6. Årsmøde 2025 (SB)

Se pkt 5.iv.2

7. Referenceprogram om Intrakraniel Hypotension ( JG)

a. Bestyrelsens kritikpunkter er blevet taget pænt imod (jf. diskussion fra sidste

bestyrelsesmøde), og er blevet integreret i guidelines. Det er feks nu skrevet ind i

guideline, at der skal være indikation fra en neurologisk speciallæge før anlæggelse

af en bloodpatch kan komme på tale. Desuden også at der ikke kan sendes direkte

henvisning fra akutmodtagelsen.

8. Ansøgning om tilskud til udlandsrejse (CW, ML)

a. Der er blevet rejst tvivl om, hvorvidt DASAIM fortsat uddeler rejselegater, da det

tidligere har været praksis i DASAIM. Rejselegatet har ikke har været uddelt de

seneste to år. Bestyrelsen enes om at der aktuelt ikke er økonomi eller interesse i

at uddele rejselegater. Obs.: ML er inhabil under punktet, da hun tidligere på året

har ansøgt DASAIM om dette legat.

9. Bestyrelse 2025 – Hvem stiller op?



a. Ad valgdygtige poster genopstiller alle med undtagelse af SB, AC og SC. Desuden er

der valg til formandsposten, hvor der aktuelt er tre, der har meldt deres

kandidatur.

10. Nyt fra udvalgene,

a. Udv. for anæstesi og perioperativ medicin

b. Udv. for intensiv Medicin

i. Tre i udvalget stopper. Generel tilfredshed med at der kommet

repræsentation i hhv. Hindsgavl- og guidelinegruppen.

c. Uddannelsesudvalget

d. Smerteudvalget

i. Har to der stopper i udvalget, men har allerede én, muligvis to, kandidater

der ønsker at opstille, og har lagt forespørgsel ud på hjemmesiden via

Thomas.

e. Præhospital og akutmedicinsk udvalg

i. Er i dialog med regionerne om, hvad der kræves af uddannelse for det

lægelige præhospitale beredskab.

f. Børneanæstesi- og -intensiv udv.

g. Neuroanæstesi- og -intensiv udv.

i. To vejledninger fra Dansk Neurotraumeudvalg drøftes, vejledningerne er

blevet udsendt til bestyrelsen kort før forrige møde. Vejledningerne blev

godkendt af bestyrelsen.

h. Obstetrisk anæstesiudv.

i. Thoraxanæstesi- og -intensiv udv.

j. DAO

k. Internationalt udvalg

i. Meget spændte på årsmødet og stort fokus på dette.

l. Bæredygtighedsudvalg

i. Arbejder på at komme på hjemmesiden samt er aktuelt ved at lave et

nationalt netværk.

11. Evt.

a. SB opfordrede alle udvalgsformænd til at prioritere opgaven med at motivere og

engagere medlemmerne til at stille op.

b. RM ønsker at få integreret en subgruppe i det periopereative udvalg som har fokus

på opvågning.

c. Der rejses tvivl om afstemningsmodalitet til GF, da det fungerede suboptimalt

sidste år. CW ser på sagen.

d. JG laver slideshow til GF.



e. Næste møde er d. 13. november kl. 16 på RH, med efterfølgende middag på

UFormel.


